



**Johto ry**  
**Pöytäkirja**  
**Hallituksen kokous 12/2024**

Aika: Tiistai 3.9. klo 18:00

Paikka: Johto ry:n toimisto (Pinni A5094), Tampereen yliopiston keskustakampus

Läsnäolijat

Elina Reims (puheenjohtaja), etäyhteydellä

Mea Vähä-Jaakkola (sihteeri), etäyhteydellä

~~Aapo Nieminen~~

~~Iivari Pylkkänen~~

Aarne Rissanen

~~Alli Vepsä~~

1. Kokouksen avaaminen
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen
5. Ilmoitusasiat ja posti
6. Talous
7. Sähköiset päätökset
8. Opintopajat
9. Jäsenjärjestöjen fuksiviikoille osallistuminen
10. Johtajuussymposium
11. Yhteistyö jäsenjärjestöjen kanssa
12. Viestintä
13. Edunvalvonta
14. Yhteisöllisyys
15. Kansainvälisyys
16. Muut esille tulevat asiat
17. Seuraavan kokouksen ajankohta
18. Kokouksen päättäminen

### **1. Kokouksen avaaminen**

Esitys: Puheenjohtaja Elina Reims avaa kokouksen ajassa 18.00.

Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims avasi kokouksen ajassa 18.05.

### **2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus**

Esitys: Johto ry:n sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun vähintään puolet sen jäsenistä, puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja mukaan luettuna on läsnä. Todetaan kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

### **3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta**

Esitys: Valitaan kokoukselle kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa.

Keskustelu: Valitaan vain yksi, sillä kokouksen sihteeri ja puheenjohtaja allekirjoittavat pöytäkirjan muutenkin.

Päätös: Valittiin Aarne Rissanen kokouksen pöytäkirjantarkastajaksi.

### **4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen**

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

Päätös: Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

### **5. Ilmoitusasiat ja posti**

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat ja posti tiedoksi.

Keskustelu: Postissa tuli haalarimerkit. Staabin ja TREYn vujuille tullut kutsut. Meidät kutsuttiin kide.app-koulutukseen. Postissa senssibilejulistte vanhalta puheenjohtajalta. Tatu toimitti vuoden 2023 halloped-teosta ylioppilaskunnalta saadun palkinnon.

Päätös: Merkittiin käyty keskustelu tiedoksi.

### **6. Talous**

Esitys: Merkitään tiedoksi.

Keskustelu: Aarne aikoo uudistaa tilikarttaa hyvän hallinnon toteutumiseksi. Meillä on tällä hetkellä. Taloudellista riskiä MAB Omstart sitseistä, joka näyttää realisoituvan. Otetaan taloustilanne huomioon vuosijuhlia suunnitellessa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **7. Sähköiset päätökset**

Esitys: Hyväksytään sähköiset päätöksen kokousvälin ajalta.

Keskustelu: Ei sähköisiä päätöksiä.

Päätös: Merkitään tiedoksi.

### **8. Opintopajat**

Esitys: Käydään läpi tilannekatsaus syksyn opintopajojen järjestämisestä.

Keskustelu: Aarne on saanut meille Ykan (Hervannan opintopajat) ja Ekonomit (Keskustan opintopajat) sponsoroimaan opintopajoja. Kolmiolippuja ei saada syyskuulle opintopajaan. Otetaan 6 kolmiolippua opintopajat (lokakuu ja marraskuu). Mea ottaa koppia opintopajan alusta ja Elina lopusta.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **9. Jäsenjärjestöjen fuksiviikoille osallistuminen**

Esitys: Osallistutaan Staabin Yhdistysinfoon maanantaina 16.9. ja jaetaan osallistumisen vastualueet.  
Keskustelu: Elina ja Mea pääsevät paikalle  
Päätös: Merkitään tiedoksi.

## **10. Johtajuussymposium**

Esitys: Merkitään tiedoksi.  
Keskustelu: Puheenjohtaja tapasi tänään Pasi-Heikin kanssa Johtajuussymposiumista. Opiskelijoiden paneeli on otsikolla Työelämän murros ja paneelin ajankohta on 12.00–13.45. Runkona puhujia ja paneelikeskustelua vuorotellen. Meidän ständiltä voi hakea johtajuussymposiumin haalarimerkin. Tehdään helposti lähestyttävää viestintää Johtajuussymposiumista.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **11. Yhteistyö jäsenjärjestöjen kanssa**

Esitys: Merkitään tiedoksi.  
Keskustelu: Hallitus on tänä vuonna kehittänyt toimintaa merkittävästi eri sektoreilla, mutta työn tulos on pitkälti riippuvaista yhteistyön onnistumisesta. Puheenjohtaja haluaa avata keskustelua siitä, mitä jäsenjärjestöjen kanssa tehtävä yhteistyö nyt ja jatkossa. Vuoden mittaan on ollut puhetta Johto-toimarien mahdollisuudesta. Viestinnän osalta vastaavien ryhmä on lisännyt yhteistyön mahdollisuutta.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **12. Viestintä**

- a. Syyskuun opintopajan viestintä
- b. KV-viestintää

Keskustelu: Mealla on tässä paljon päällä. Elina osanee sanoa mitä meinannut kun laittanut nämä listalle.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **13. Edunvalvonta**

- a. Syyskuun kollegio

Keskustelu: Iivari ei ole paikalla.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **14. Yhteisöllisyys**

- a. MAB omstart

Keskustelu: Sitsit on ylihuomenna. Haalaribilelippuja koitetaan myydä.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **15. Kansainvälisyys**

- a. KV-sitsit

Keskustelu: Aapo ei ole paikalla.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **16. Muut esille tulevat asiat**

Esitys: Merkitään tiedoksi.

Keskustelu: Järjestään iltakoulu vuosijuhlasitsien järjestämiseen. Hallitus keskusteli tapahtumien viestinnästä ja miten kehittää sitä jatkossa. Lisätään hallituksen perehdytykseen asiasta sisältöä, jotta käytännöt olisivat kaikille selvät.

Päätös: Esityksen mukaan.

## **17. Seuraavan kokouksen ajankohta**

Esitys: Järjestetään seuraava kokous tiistaina 17.9. klo 18.

Keskustelu: Ollaan läsnä.

Päätös: Esityksen mukaan.

## **18. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.25.

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa.